
Bottega: Abner? Mam pewne wątpliwości
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Od kilku dni mówi się, że Roma dogadała transfer 17-letniego obrońcy

Coritiby, Abnera. Gracz miałby przejść do zespołu Giallorossich w lipcu za

5 mln euro za 60% karty. Tymczasem młody piłkarz zerwał kilkanaście dni

temu więzadła krzyżowe na Mistrzostwach Świata U17. Portal 

tuttomercatoweb.com skontaktował się z ekspertem rynku brazylijskiego,

Cesarem Bottegą.

 

- Po operacji transferowej Marquinhosa wszystkie włoskie kluby podążają drogą

obroną przez Sabatiniego. Włoskie kluby stawiają w Brazylii coraz bardziej na

młodych.

 

W Brazylii uważają negocjacje Abnera za domknięte?

- Nie bardzo. Pojawiło się zainteresowanie Romy, ale wciąż mówi się o badaniach.

 

 Jest graczem na miarę Romy?

- Jest graczem z poważnymi liczbami, ale wszystko to było przed poważną kontuzją,

która zatrzyma go na kilka miesięcy. Pokazał istotną jakość, jednak teraz mam

pewne wątpliwości...

 

Odnosi się to również do liczb, które krążą?

- Dokładnie, nie wiem czy może być teraz wart pięciu milionów, o których się mówi.

 

Zakończy na twoim podopiecznym. Douglas Costa opuści Shakhtar?

- Nie, nie sądzę. Musi rozwijać się i poprawiać z zachowaniem ciągłości. Wiek jest

jednak po jego stronie.
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